
ZÁPIS č. 4/2018 

z jednání výkonného výboru SK Žižkov Praha konaného 29. 5. 2018 

 

 

Přítomni: pp. M. Hájek, Truksa, P.Kindl, M. Kindl, D.Štorek, M.Plašilová, M.Lidrychová 

Hosté:          Kotrba - tajemník, St.Hájek - KK,  

  

 

Program: 1. Volba hospodáře - člena předsednictva SK 

 2. GDPR 

 4. činnost oddílů 

 5. různé 

 

1.  Po zahájení schůze jako první bod předseda navrhnul, za odvolaného člena předsednictva 

R.Sochora, kandidáta M.Kindla a vyzval přítomné k volbě. P.Kindl byl jednomyslně zvolen.  

Předsednictvo SK(statutární orgán) nyní tvoří předseda Martin Hájek, místopředseda Michal 

Truksa a hospodář Michal Kindl. Tajemník p.Kotrba dostal pokyn neprodleně provést všechny 

potřebné úkony k zapsání změn do spolkového rejstříku. 

 

2. GDPR -  VV odsouhlasil dokument o souhlasu se zpracováním osobních údajů předloženým 

p.Kotrbou. Odevzdání od všech členů SK je nutné do konce září tohoto roku. VV se dohodl, že zatím 

nebude vyžadovat jinou formu přihlášky do SK. 

  
3. VV odsouhlasil návrh předsedy o odkladu zvýšení oddílových příspěvků (příspěvků na provoz) oddílu 

tenisu pro pokrytí schodku provozu areálu Primaska na další sezonu. 

 

4. Energie Primaska  - panu M.Kindlovi budou poskytnuty plány Primasky na spočítání tepelných ztrát a 

ve spolupráci s D.Štorkem a P.Kindlem bude navrženo řešení vytápění a ohřev teplé vody objektu 

zázemí „Primasky“ 

 

5. VV prodiskutoval finanční potřeby a požadavky správců areálů (Primaska, kuželna) mimo sezonu. 

  

6. Příspěvky oddílu Kettlebell budou zaplaceny v plné výši do konce června 2018 

 

7. Zástupci oddílů Kettlebell a tenisu najdou vhodnou formu spolupráce využívání a podílnictví na 

nákladech objektu „Primaska“ 

 

8. VV se shodnul na výjezdní schůzi do areálu v Želivu a to v týdnu  18 .- 22.6. 2018.  

 

9. Sekretariát SK zjistí možnosti výroby reklamních předmětů a jejich cenu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Martin Hájek 

Předseda SK Žižkov Praha z.s. 


